
 
 

 
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
 

  

Hvornår: Tirsdag d. 10. december 2013  
 

Dagsorden: 

1. Underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

a. Ingen kommentarer 

2. Nyt fra formanden 

a. Fra formandsmødet 

i. Reglementsændring: D-klasser i sværhedsgrad 0 skal fremover 

udskrives som B0 eller S4. Det gælder fra 1/4.  

ii. 3mdr. klubmedlemskaber tillades nu. Pris skal sættes i forhold til 

et årsmedlemskab 

iii. Gårdstævner ønskes ikke (De må ikke bruge DRF’s regelsæt (fx 4 

fejl i spring)).  

iv. TD til B- og A- stævner tildeles fremover af DRF og betales med 

1500kr pr. TD pr. dag af klubben.  

v. D12 præsenterede sig til formandsmødet. De betaler 25 kr. i 

kontingent (mod vores 18kr). 

 

3. Nyt fra kassereren 

a. Budgetopfølgning: Det ser pt. ud til at vi ender med overskud – der er 

budgetteret med et underskud på 10.000kr. 

b. En klub i distriktet er konkurs.  

c. Kontingent. Nogle regninger er ikke kommet det rigtig sted hen. Der 

skal ny procedure for kontingentinddrivelse. Det er klubbens ansvar, at 

vi sender regningen det rigtige sted hen, således skal klubben huske at 

ændre mailadresse ved distriktet. Det samme med klubbernes betaling 

af TD til distriktet.  

 

 



 
 

 
 

 

4. Nyt fra breddeudvalget 

a. Det er ikke den store interesse fra klubberne. 

Mathilde vil gerne komme ud og fortælle i klubberne, men vil ikke 

arrangere møder hvor ingen kommer.  

 

5. Nyt fra kursusudvalget 

a. 4. marts afholdes nyt Mindfulness-kursus med Allan i Idrættens Hus. 

b. Klar Parat Start. SMIR afholder kursus 21. januar. Distriktet arrangerer 

måske i marts.  

 

6. Nyt fra IT-udvalget 

a. Intet nyt 

 

7. Nyt fra sportsudvalget 

a. Der skal laves en procedure, så der kommer bedre styr på varelager, 

udlevering og bestyrelsesrepræsentanter til mesterskaberne næste år.  

b. Hvor mange mesterskaber skal vi have i 2014? Vi fravælger de nye 

kategorier (U25 og children) og holder kun de samme mesterskaber 

som i 2013.  

c. Der er møde i Sportsudvalget d. 13. januar som formøde til det 

stævnekoordinerende møde d. 15. og 22.  i Idrættens Hus. Der er åbnet 

for ansøgninger til C-, D- og E-stævner (Kører 1. - 31. december).  

d. En klagesag fra sidst møde kører stadig. 

e. Vi har fået en henvendelse fra en klub om vores holdning til den nye 

regel om metoder i sværhedsgrad 0: Tina svarer klubben. Vi er 

underlagt DRF og bakker forbundet op. Yderligere spørgsmål om de nye 

reglementsændringer bør henvendes til DRF 

 

8. Eventuelt 

a. Bestyrelsen har fundet en person, der gerne vil stille op til 

kassererposten ved næste generalforsamling. 

 


